
Hvorfor valgte Tradebrokermedlemmet Statnett å effektivisere sin printløsning 
med Print som en Tjeneste?

Stadig flere anskaffelser gjøres som tjenesteavtaler der en større del av 
driftsansvaret overføres til leverandøren. Som kunde har man mulighet til å frigjøre 
interne IT-ressurser og kapital, samt forenkle oppfølgningen betydelig ved denne 
type avtale. Canon har god erfaring med slike leveranser, og leverer i dag dette til 
store og små kunder over hele landet. 

Anders Johansson fra Statnett vil fortelle om bakgrunnen for at de valgte å 
tjenesteutsette dokumentløsningen og hvilke erfaringer de har etter levering, 
installasjon og oppstart av løsningen fra Canon. 

Fra Canon vil Arne Lie gi deltakerne en kort gjennomgang av hvilke tjenester 
som kan inngå i leveransen.

Webinaret er eksklusivt for Tradebrokers medlemsbedrifter.

Tirsdag 19.10.2021, kl. 09:00 - 09:45

WEBINAR

See the bigger picture

HVORFOR PRINT SOM 
EN TJENESTE?

Følg oss på sosiale medier

https://attendee.gotowebinar.com/register/238984767528491024
https://www.linkedin.com/company/canon-emea/
https://www.facebook.com/CanonBusinessNorge/
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